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STYREMØTE 12/2021 - 23 
Tirsdag 24. januar, kl. 17:00 – 19.00 

 
Fysisk/digitalt på Idrettens Hus  

Til stede: Eline Oftedal, Elisabeth Wilhelmsen, Vigdis Bruun, Christian Grønli (referent) 
Fravær: Bjørn Riiber, Trine Tinglum og Gabriel Bel-Lafkih 

 

 
SAK 64 GODKJENNING AV FORRIGE PROTOKOLL 
  Se vedlagte protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 

Styret besluttet  
å godkjenne protokollen fra Styremøte 11/2021 - 23 
 
 

SAK 65 INFORMASJON 
Det vil bli gitt informasjon om:   

• Status fra Friskis      (5min)       Christian 
Det ble gitt en kort orientering om prosjektstillingene Friskis har fått midler til 

•  Status fra B &TC     (5 min)       Vigdis 
Det ble gitt en orientering om uttak til Nordisk mesterskap som akkurat er gjennomført – bra at det 
var flere som kvalifiserte seg som ikke har vært med tidligere. Seksjonsstyret har avholdt en 
arbeidshelg. Prosessen rundt ny landslagstrener går mot slutten. Boccia ønsker å delta i Special 
Olympics i 2024, og det vil bli avholdt et »test»-stevne i Sarpsborg. 

• Status fra Petanque og anleggskonf.  (5 min)       Christian 
Petanque har besluttet å delta under NM-veka i 2024 

         
 

  Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til orientering 

 
 
Sak 66 ADNO         (5 min)       Christian 

Forbundet er re-sertifisert i 3 nye år frem til 30.november 2025. Viktig at det gis 
informasjon om dette på seksjonsstyremøtene, og at det som er vedtatt i 
handlingsplanene følges opp.       
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Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 
 

Sak 67 NY LOVNORM FOR SÆRFORBUND   (15 min) Christian 
 Den 16.november 2021 vedtok Idrettsstyret en ny lovnorm for særforbund. Sammen 

med jurist i NIF har vår lov blitt gjennomgått slik at den er i samsvar med den nye 
lovnormen. Iflg. NIF, kan dette behandles på styrenivå. Den nye loven med 
markerte endringer er sendt ut som saksdokumenter.     
 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
endringene som er foreslått 
 

 
Sak 68 LANGTIDSBUDSJETT FOR FLERIDRETT   (5 MIN) Christian 
 Forslag til langtidsbudsjett ble presentert for styret 

 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å godkjenne det fremlagt forslag slik at det kan presenteres på Tinget 

 
 
Sak 69 HANDLINGSPLAN FOR NY TINGPERIODE  (15 min) Cfg/Eline 
 Forslag til ny handlingsplan for Fleridrett blir presentert. Dokumentet er sendt ut som 

sakspapirer.  
 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å godkjenne det fremlagte forslag slik at det kan presenteres på Tinget 

 
 
Sak 70 TINGET 2023       (10 min) Christian 

En gjennomgang av innkalling til Årsmøter for seksjonene og til forbundets Ting blir 
presentert på styremøtet 
 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å godkjenne format og prosess rundt innkalling til årsmøter og Ting 
 
 

SAK 71 KANDIDATER TIL VALGKOMITE    (5 min)  Eline 
  Styret må utse kandidater til Fleridrettsforbundets valgkomite. 
 

Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
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å la administrasjonen ta en avstemming med eksisterende valgkomite for å høre om 
de er interessert i å ta en ny periode 
 
 

SAK 72 MOMSKOMPENSASJON     (3 min)  Christian 
Momskompensasjonen for 2021 er nå utbetalt og informasjon vil bli gitt på 
styremøtet 

Kompensasjonen for 2021 endte på 563.900 kroner, dette vil bli fordelt mellom seksjonene etter 
fastsatt fordelingsnøkkel. 

 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta orienteringen til etterretning 
 

SAK 73 GRENTILSKUDD BOCCIA     (3 min)  Eline 
Kort orientering om forslag til Tinget fra Fleridrett 

Forslaget fra Fleridrettsforbundet til Idrettstinget ble gjennomgått 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å godkjenne at forslag sendes inn til Idrettstinget 
 

 
   
SAK 74 EVENTUELT 

  
- Eline har hatt et møte med Berit K, hvor hun igjen vektla behovet for 

administrativ støtte til særforbundene for bedre å kunne sette aktivitetsmidler i 
drift. I tillegg er det flere henvendelser fra media omkring forbundets syn på ny 
Idrettspresident. Forbundets holdning er at vi avventer Valgkomiteens innstilling 
før vi tar stilling til dette. 

 
 


